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CONSULTATION(S) 

Date(s) 
of the 

Meeting(s) 

Time and 
Length  

(start time and 
end time) 

Location of Consultation 
 

Total Number of People in 
Attendance  

(you may indicate the 
number of volunteers and 

employees who assisted with 
the meeting) 

1. 20/09/16 19:00 – 21:30 ALL SAINTS CHURCH 150 
2.   317 CHAPEL ST.  
3.  OTTAWA  
4.    
 
Form: □ Use of the Library of Parliament’s visual presentation 
            □ Presentation from the MP’s office 
            x Open microphone 
            x Question and answer session 
            □ Guest speaker 
            □ Other (please specify): 
 
 

 SUBJECTS DISCUSSED (summary) 
 

Voting  
systems: x 
 

Replacement of the 
current voting  
system: x 

Voter turnout: □ Accessibility and  
inclusiveness: □ 

Mandatory 
voting: x 

Online voting: x Local representation: x Other (please specify and 
describe below) □ 
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REPORT ON TOWN HALL ON ELECTORAL REFORM  
 

COMPTE-RENDU DE LA CONSULTATION PUBLIQUE  
SUR LA RÉFORME ÉLECTORALE 

 
Our town hall on Electoral Reform began by a bilingual briefing by Mr. Mark Holland on the 
existing and alternative voting systems, which he followed by answering questions and responding 
to comments from members of the audience. 
 
Mr. Holland provided every participant an opportunity to voice their opinion, including responding 
to their concerns on a one-to-one basis after the formal presentation.   
 
This Public Consultation provided our constituents with a sound understanding of the alternatives 
of the once-past-the post electoral systems; participants were directed to log in their views on the 
official site. 
 

___________________________________ 
 
M. Mark Holland a débuté la consultation publique sur les réformes électorales en présentant les 
alternatives au système électoral actuel (et ce, dans les deux langues officielles); il encouragea 
ensuite les personnes présentes à lui poser des questions et/ou à présenter leurs points de vue.   
 
M. Holland a donné l’opportunité à tous les membres présents de prendre la parole, y compris sur 
une base individuelle après la clôture formelle de l’événement. 
 
La consultation publique a représenté une occasion unique pour les participants d’acquérir une très 
bonne compréhension des alternatives au système électoral actuel; les participants ont été priés de 
partager leur opinions personnelles à même le site officiel. 
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